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Vysoké školy v Hradci Králové mají letos více zájemců
Hradec Králové - Přestože mladých lidí v Hradeckém kraji ubývá, uchazečů o studium na univerzitách v krajském městě
je každý rok víc. Vysoké školy v Hradci letos obdržely rekordní počet přihlášek.
Počítají však, že přijmou stejný počet studentů jako loni.
Výrazně stoupl počet přihlášek na hradeckou univerzitu. "Na fakultu zatím došlo 8269 přihlášek ke studiu a ještě
přicházejí. Loni jsme obdrželi 7137 přihlášek. Populární jsou stejně jako v minulých letech humanitní a jazykové studijní
obory," uvedla vedoucí studijního oddělení pedagogické fakulty Dagmar Hejčlová.
Prudký vzestup zájmu o studium zaznamenala letos fakulta informatiky a managementu. Ke studiu se tam letos přihlásilo
téměř čtyři a půl tisíce studentů, což je o necelé dva tisíce více než v minulém roce.
Škola musí pořádat přijímací zkoušky do prvního ročníku mimo svoji budovu, protože do ní by se zájemci nevešli.
"Počítáme, že letos přijmeme do prvního ročníku stejný počet zájemců jako loni - 560 studentů. Největší zájem mezi
uchazeči je o bakalářské studium managementu cestovního ruchu, o aplikovanou informatiku a o obor informační
management," uvedl děkan fakulty Josef Hynek.
Na hradeckou farmaceutickou fakultu Univerzity Karlovy se letos hlásí 1332 uchazečů, zatímco před rokem přišlo 1153
přihlášek. Fakulta vloni přijala 441 uchazečů a ani letos nebude počet přijatých studentů měnit.
Na lékařskou fakultu Univerzity Karlovy v Hradci Králové přišlo přes jedenáct set přihlášek - 852 zájemců se hlásí na
obor všeobecné lékařství a 276 lidí podalo přihlášku na stomatologii.
Podstatně lepší vyhlídky na přijetí mají jedničkáři, kteří nemusí absolvovat přijímací zkoušky. "Studenti, kteří absolvují
maturitu na výbornou a doloží, že měli po celou dobu středoškolské docházky vynikající známky, přijmeme bez zkoušek,"
uvedl děkan fakulty Vladimír Palička.
Hradecká univerzita ani farmaceutická fakulta o prominutí zkoušek neuvažují. "Zájem o studium na naší fakultě má
čtyřikrát více lidí, než bereme. Nechceme nikoho zvýhodnit. Otázky jsou dostupné a každý se může ke zkoušce připravit,
jak nejlépe umí," řekl děkan fakulty Jaroslav Dušek.
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Počty uchazečů o studium

2003/2004

* Univerzita Hradec Králové pedagogická fakulta 7173/8269

fakulta informatiky a managementu 2559/4298

* Univerzita Karlova farmaceutická fakulta 1153/1332

lékařská fakulta 1135/1128

Zdroj: studijní oddělení fakult


